露营中难忘的事情和感受

           在这五天的露营当中，我经历了许多新鲜和有趣的东西，也经历了很困难和辛苦的事情。我最难忘的事情是我们在室外露营和爬山的种种经历。在这当中我交了新朋友，也懂得了更多在山上生活的习惯。虽然受了很多苦，但是有朋友陪伴，老师帮助，终究克服了所有困难。
          在这个露营中有许多让我记忆深刻的时刻。第一个是去到了一个很美的瀑布。去到了那儿让我变得很平静，并开始享受瀑布和大自然的美妙。瀑布雄伟壮观就像从天而降。看见这个瀑布使我相信接下来的旅程只会变得更好，更美。
        爬山三个多小时后，我们到了营地。虽然脚都湿了，但是我们依然需要把帐篷设置起来，且准备我们的晚饭。在露营地，荒郊野外里我们要做的晚饭是意大利面。这是一个我没有尝试过的经历，没想到做出来还挺好吃，让我们惊喜不已。吃完饭了我们一组十几个人围着营火边烤棉花糖，也玩了游戏。这个记忆既难忘又温馨。
          我们的终点是Mt Samaria Summit。听说那儿有三百六十度的美景，我特别期待。没想到爬上山峰的过程如此艰难且吃力。每一步的爬行都能感觉到全身每一块肌肉的酸痛。途中不仅特别长，而且山还特别陡，很难走。几乎每一个人都停下来去休息了。到了山峰就感觉所有劳苦都是值得的。在美妙的山峰上我们享受了每天都一样的午饭，我的朋友还说：“这是我们来这地方吃的最好吃的卷饼，虽然里面的东西每天都是一样的!” 我们一起笑着同意了。我们看着围着我们的景色，心情都很愉悦。离开的时候我依依不舍。
         听说我们走了6.7公里，虽艰苦但却能让我有成就感。这次露营虽是苦乐参半，但正因为这个原因让我很难忘，很珍惜。我经历了野营的酸甜苦辣。

Unforgettable Experiences and Feelings of Camping
During these five days of camping, I went through many new and interesting experiences, as well as some difficult and challenging ones. The most unforgettable part was our outdoor camping and mountain climbing experiences. Along the way, I made new friends and learned more about life on the mountain. Although it was tough, with the company of friends and the help of teachers, I eventually overcame all the challenges.
There were many moments during this camping trip that left a deep impression on me. The first was visiting a beautiful waterfall. Being there made me feel very calm and start to appreciate the wonders of the waterfall and nature. The waterfall was majestic, like it was descending from the sky. Seeing it made me believe that the rest of the journey would only get better and more beautiful.
After more than three hours of hiking, we arrived at the campsite. Even though our feet were wet, we still needed to set up our tents and prepare dinner. In the wilderness of the campsite, we made pasta for dinner. It was an experience I had never tried before, and to our surprise, it turned out to be quite delicious. After dinner, our group of a dozen people sat around the campfire roasting marshmallows and playing games. This memory is unforgettable and fills me with joy.
Our final destination was the Mt. Samaria Summit, where we were told there was a 360-degree panoramic view. I was especially looking forward to it. I didn’t expect the climb to be so difficult and strenuous. Every step I took, I could feel the ache in every muscle of my body. The trail was not only long, but the mountain was also steep and hard to climb. Almost everyone had to stop and rest at some point. When we reached the summit, it felt like all the hardships and efforts were worth it. On that magnificent summit, we enjoyed our usual lunch. My friend even said, "This is the best wrap we've had in this place, even though the ingredients are the same!" We all laughed and agreed. We looked around at the scenery surrounding us, and our spirits were lifted. I felt reluctant to leave when it was time to go.
We were told that we had walked a total of 6.7 kilometers. Although it was tough, it gave me a sense of accomplishment. This camping trip, though bittersweet, is precisely what made it unforgettable and something I truly cherish. I experienced the joys and hardships of camping.

